

Tingkat keselamatan semasa cuaca panas, kering!

Berita dan Foto : Noraisah Haji Muhammed

Dari muka 1

Mengikut pecahan statistik panggilan kebakaran hutan dan rumput yang diterima oleh JBP pada bulan Februari hingga April 2019 adalah sebanyak 1,201 panggilan yang melibatkan 1171.19 hektar bersamaan dengan keluasan 1,312 padang bola.

Catatan statistik panggilan keseluruhan kebakaran hutan dan rumput bagi bulan Februari hingga April tahun 2019 juga agak tinggi.

Sehubungan itu, orang ramai juga tidak dibenarkan membuang api puntung rokok yang masih menyala di merata tempat dan pastikan memadam api rokok yang masih menyala.

Kepada mereka yang suka berburu atau melakukan apa-apa jua aktiviti riadah di dalam hutan hendaklah mengelak dari membuat nyalaan api (unggun api) dan jika pun perlu, pastikan bara-bara api dipadamkan sepenuhnya sebelum meninggalkan tempat berkenaan.

Orang ramai juga dinasihatkan untuk berhati-hati dengan persekitaran rumah berikutan dengan keadaan kemarau yang melanda sekarang yang mana boleh saja menyebabkan binatang atau serangga berbisa seperti ular, lipan atau kala jengking mencari

tempat perlindungan di tempat sejuk seperti di luar kawasan dan dalam rumah, stor, tandas dan sebagainya.

Seluruh balai-balai bomba akan menjalankan rondaan secara berkala di kawasan-kawasan yang dikenal pasti selalu terjadinya kebakaran untuk tindakan segera dan membuat pemantauan bagi memastikan tidak ada kejadian yang tidak diingini.

Aspek-aspek keselamatan dan persediaan bagi langkah-langkah yang terbaik untuk keselamatan bersama pengguna jalan raya juga penting.

Orang ramai diseru agar sentiasa meningkatkan kewaspadaan bagi mengurangkan had laju semasa melintasi jalan raya berdekatan dengan kawasan kebakaran hutan, kerana asap kebakaran boleh menghalang penglihatan dan mengakibatkan kemalangan.

Nyalakan lampu hadapan kereta bila penglihatan tidak jelas dan jika terperangkap dalam keadaan jerebu, carilah tempat yang selamat untuk berhenti.

JBP sentiasa bersiap siaga 24 jam dan sentiasa membuat rondaan dan pemantauan di darat mahupun perairan bagi mengambil langkah-langkah berpatutan bagi mengelakkan perkara yang tidak diingini berlaku di kawasan yang dikenal pasti berisiko tinggi.



ANGGOTA Jabatan Bomba dan Penyelamat ketika bertindak semasa memadamkan kebakaran belukar.

Kefahaman dan bantuan orang ramai dalam sama-sama bertindak meningkatkan keselamatan peringkat awal adalah tindakan terbaik sebelum bantuan tiba.

Jika awda mendapati ada api-api kecil berada di tepi jalan, awda bolehlah memberikan bantuan dan kerjasama dengan memadamkan api kecil tersebut sebelum ia merebak menjadi api besar.

Orang ramai juga diminta untuk melaporkan kepada pihak JBP

apabila melihat kepulan asap disebabkan oleh kebakaran hutan dan rumput atau sebarang kecemasan melalui Talian Kecemasan JBP 995 dan Talian Aduan Darussalam bagi aduan pembakaran terbuka.

Dengan bantuan seumpama itu, awda telah membantu JBP dalam memadamkan kebakaran dan persekitaran juga tindakan awda melakukan amalan mulia dan terpuji.

JBP menawarkan kursus-kursus berkaitan dengan keselamatan kebakaran kepada orang ramai seperti Kursus Fire Marshal, Taklimat Keselamatan Kebakaran, Taklimat Life Saver 995.

Orang ramai bolehlah berhubung terus ke Bahagian Perhubungan Awam Ibu Pejabat Bomba dan Penyelamat melalui talian +673 2382860 atau +673 2380409 sambungan 111 semasa waktu pejabat.



SETIAUSAHA Tetap Kementerian Hal Ehwal Ugama (kiri) menyampaikan cenderahati kepada wakil universiti serantau yang menyertai Perkhemahan Bahasa Arab Serantau Kali Pertama tersebut.

BANDAR SERI BEGAWAN, Khamis, 6 Februari. - Seramai 112 peserta mengakhiri Perkhemahan Bahasa Arab Serantau Kali Pertama dengan majlis penghargaan hari ini.

Hadir bagi menyempurnakan Penyampaian Sijil, Setiausaha Tetap Kementerian, Hal Ehwal Ugama (KHEU), Dato Seri Setia Awang Haji Abdul Aziz bin Orang Kaya Maharaja Lela Haji Yussof.

Perkhemahan merupakan anjuran Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) melalui Fakulti Bahasa Arab dengan kerjasama Kedutaan Kesultanan Oman di Negara Brunei Darussalam yang bermula 3 hingga 6 Februari, di Pusat Belia, ibu negara.

Bertemakan "Bersama-sama Berinovasi dan Meningkatkan Kemahiran", perkhemahan dihasratkan untuk menjadi sebuah platform kepada pelajar-pelajar daripada serantau Asia untuk mencipta persekitaran bahasa Arab yang kondusif serta membuka ruang dan peluang kepada mereka untuk saling berinteraksi dengan menggunakan bahasa Arab secara aktif.

Para peserta merupakan Mahasiswa UNISSA; Kolej Universiti Perguruan Ugama Seri Begawan (KUPU SB); Universiti Malaysia (UM); Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM); Kolej Universiti Islam Antarabangsa Selangor (KUIS); Universiti Putra Malaysia (UPM);

112 tamat perkhemahan Bahasa Arab

Berita dan Foto : Hernie Suliana Haji Othman

Atas sambutan yang menggalakkan dalam kalangan peserta dalam dan luar negara, penganjuran perkhemahan akan diadakan sebagai acara tahunan secara bergilir, di mana ia akan diadakan di UM pada tahun hadapan.

Juga hadir, Duta Besar Istimewa

dan Mutlak Kesultanan Oman ke Negara Brunei Darussalam, Tuan Yang Terutama Sheikh Ahmed bin Hashil bin Rashid Al-Maskari; dan Dekan Fakulti Bahasa Arab UNISSA, Profesor Madya Dr. Siti Sara binti Haji Ahmad selaku Pengerusi Jawatankuasa Kerja Perkhemahan.



SEBAHAGIAN daripada tenaga akademik dan peserta lelaki dari universiti-universiti yang menyertai Perkhemahan Bahasa Arab Serantau Kali Pertama berkenaan.